

K68

智能探测



① 定位

② 监听

③ 偷拍

④ 跟踪

⑤ 防辐射

⑥ 防屏蔽

使用说明书

产品简介:

全新一代K68探测器采用军工品质打造,新增了码表式的LED显示屏,能更加精准的提示信号源的强度,产品升级后的智能探测模式开启了智能化的新篇章,高效便捷的使用方法,让一切侵犯您个人隐私的产品无处可藏。设备采用美国军用技术,是独家研发的一款针对市场的各种窃听器,汽车跟踪器、手机卧底软件、无线针孔摄像头、监控摄像头、赌场作弊作弊器材等产品,定向开发的安防类别仪器。产品完全满足这一领域的军用/警用侦查功能。同时对电器辐射源的强度探测可保护您及家人远离电磁波辐射的伤害,本产品率先采用数字接受模式,与市场上的产品不同,不仅拓宽了探测频率,并有效避开生活中无处不在的杂乱信号对产品的干扰。

全新一代K68为便携式无线信号与磁场检测设备,尤其针对CDMA信号的特殊处理,CDMA手机协议是美国军方发明的一种无线跳频技术,全称为(码分多址)发射功率很小,常规的无线电波探测器是无法检测到CDMA信号的,而市面上的跟踪定位器多选用CDMA卡和WCDMA卡,因此K68是你的最佳选择。

①

②

③



LED主屏

④

⑤

⑥

⑦



LED主屏

⑧

⑨

⑩

⑪



LED主屏

1

2

3

一、面板及功能:设备为手持式,如图所示:

①顶部左侧为天线接口,使用设备时请安装天线

②中间为磁探头接口,磁探头多用于探测磁吸式定位器,窃听器 etc 强磁吸产品

③电源及无线探测开关(向右顺时针旋转,可进行灵敏度的调节)

④视窗方位刻度盘,视窗采用特殊滤光镜片,通过LED红外线激光技术扫描隐藏的有线或无线探测设备

⑤LED显示屏(向表式信号强度指示灯、电量显示)

⑥震动、响铃模式切换按钮,可在LED显示屏左侧查看

⑦强磁探测开关,使用时LED显示屏待机模式下方形红光亮起

⑧摄像头探测开关 四档调节、LED显示屏右侧

⑨智能探测模式

⑩USB充电口

⑪充电指示灯(电量充满后自动熄灭)

使用说明:

★开机时请将旋钮调到最大,“哔哔”长响,机器进入检测模式。

★LED主屏亮起正常工作的

★RF无线信号探测

①开机并将旋钮调到信号强度指针的第一级进入待机工作模式(码表式信号强度指示灯分为十级,共白、绿、黄、红四种颜色,分别代表固定范围内的“白色安全信号”“绿色可疑信号”“黄色危险信号”和最终的红色锁定信号)

②正常探测时先将指针调至LED显示屏白色部分即一至二级之间,如果有较强信号环境时,指针会出现来回的波动,“哔哔声”的蜂鸣警报也会升起,距离可疑物越近指针指向的级数越高(最终指向10级红色区域为锁定可疑目标)震动模式下距离危险信号越近震动频率也会逐步增加,最终以不间断的震动提示锁定可疑信号源

③探测范围可根据调节灵敏度旋钮设定,调节的级数越高范围越广(调至红色区域时蜂鸣警报还未工作,指针无波动情况,即大范围无信号状态)

特别提醒:大都市的环境下,信号源杂乱多需调节灵敏度旋钮来逐步排查可疑信号

★智能探测模式:打开电源,按下智能探测开关,设备进入智能搜索状态,每隔一分钟设备就会自动识别、分类并记录,强度在8级以上的危险信号。如同一个信号源发射信号,累计达到五次,设备将自动报警:(LED指针上线,蜂鸣警报不间断的形式来提示附近有危险信号存在)此功能能有效避免误报性体验的偷听、偷拍、GPS定位等产品。

★由于产品灵敏度高,在市区的道路上到处都能收到手机基站电视广播等信号,所以建议搜索汽车内的跟踪,定位器时请将汽车开到信号源相对较弱的地方并关闭手机等无线发射信号源功能的设备后再操作。

★如果在确定没有可疑物的室内开启设备时有报警动作,有以下几种可能

①身上自带的通讯设备定时自动与基站对码

②可疑物在隔壁,或隔壁有人有通话

③距离无线路由器太近(以上情况也可通过调节灵敏度旋钮来探测解决)

★磁场信号探测

安装好磁探头,打开电源,按下强磁探测开关,磁探头顶部紫色指示灯亮起后进入磁场信号探测待机状态,将磁场感应探头靠近磁场源,探头前端LED白色灯亮起,蜂鸣警报器也将工作,表明磁探头附近有磁场或带有强磁可疑物存在

★摄像头探测

探查隐藏的有线或无线摄像机的摄像设备,打开电源,按下摄像头探测开关,此时扫描功能已开启,背面激光扫描灯闪烁,频率停止在四档,即可在视窗通过特殊激光镜进行固定范围内的扫描,如发现可疑红色反光点时可通过调节激光灯频率由快到慢来逐步确定隐藏的无线摄像设备位置(四档的闪烁频率为最快也可根据个人需求来进行更为舒适的扫描频率设定)

汽车强磁吸附设备探测简要说明:

★磁吸式定位器、窃听器多用于汽车,吸附位置大都隐藏在车底,或车内隐蔽处,与车体表面有空间隔离,故不建议在汽车车身分直接探测,建议在车内、车底、或打开车后备箱盖,进行分区网格化近距离探查,这样就可以轻松找到强磁吸附设备了。

适用范围:

1.汽车与办公场所、商务谈判场所是否被安装无线窃听器或跟踪器

2.手机是否被窃听或异常(待机时无故向外发射信号)

3.工作环境、住宅周边是否有基站辐射

4.检查酒店房间、宾馆、沐浴室、更衣室、娱乐场所、学校监考、军工设施等

5.麻将桌上与动作巧合的无线电波

6.抵押车、二手车、典当行、担保公司、小额贷款公司、信息金融等公司

技术指标:

★频率范围:1MHZ-8000MHZ

★探测动态范围:>73DB

★探测灵敏度:≤0.03mv(主要频段)

★侦测范围:2.4G: 10平方米(标准10mw)  
1.2G: 15平方米(标准10mw)  
手机频段2G.3G.4G讯号: 15平方米

★10级数码管、蜂鸣器、震动器指示

★电源:内置1200mA聚合物锂电池,充满电时间3小时

★工作电流:80-150mA 连续工作时间:8-10小时

★材质:ABS塑胶 重量: 167g

★体积: 138mm\*60mm\*28mm

产品包装内容:

1、主机1台

3、磁探头1支

2、天线1支

4、说明书一份

以上四种,折封请核对。产品具体颜色参数均以实物为准。

user's manual

Product introduction:

The new generation Detectors is Come out, it build with Military Quality Standard, named K68. And a Code Table LED display be added. It can Intensity of signal source more accurate, It's a New Intelligent Chapter and Times that the Intelligent Detection Mode Upgrade. It has Efficient and convenient use method, let everything that infringes on your privacy no place to hide. This Equipment using US military technology, it is an exclusive research and development, directional security category instrument, mainly function for the market of various eavesdroppers, car trackers, mobile phone undercover software, wireless pinhole cameras, surveillance cameras, casino fraud equipment and so on. This product fully meets the military/police investigation function in this field. At the same time, the detector detects the magnitude of electrical radiation source, which can protect you and your family from electromagnetic radiation. This product is the first use the Digital Acceptance Model, different from other products on the market. It not only broadens the frequency of exploration, and it can also effectively avoid the interference of cluttered signals everywhere in life.

This K68 is a portable, wireless signal magnetic field detection device, especially for special processing of CDMA signal. The CDMA mobile protocol is a wireless frequency hopping technology invented by the US military. The full name is Code Division Multiple Access. CDMA has a small transmission power. The ordinary radio wave detector can not detect the CDMA signal. And the tracking locators mostly use the CDMA and WCDMA cards, so K68 is the best choice.

①

②

③



LED main screen

④

⑤

⑥

⑦



LED main screen

⑧

⑨

⑩

⑪



LED main screen

1

2

3

First, Function Indicator: Handheld devices, shown as the picture:

The ① on left side is the Antenna Interface, please install antenna when using the equipment

The ② on middle is Magnetic Probe Interface, mainly used for magnetic attraction products with strong concealment, such as Positioner, Eavesdropper, etc.

The ③ on right is Power and Wireless Detection Switch (Rotate to the right, can be adjusted sensitivity)

The ④ is Window / Azimuth dia, this window use the special filter lens, and the function of this filter lens is scanning hidden wired or wireless cameras with LED infrared laser technology.

The ⑤ is LED screen (Code-meter signal intensity indicator and electricity display) the is Vibration and Ring mode switching key.

The ⑥ is High-intensity magnetic detection switch, when LED showed standby mode, the red light on the under is lighting.

The ⑦ is Camera Detection Switch, four gears adjustable.

The ⑧ is Intelligent Detection Mode Key.

The ⑨ is USB port

The is Charging indicator light (when the full charge, the light will off)

Instructions:

★ Right rotate the to the max, and “BIBI” ringing always, and the machine entry to “Detection Mode”, the LED screen lights up is working.

★ RF Wireless Signal Detection

1. Turn on and initiate it to the first stage of signal intensity pointer and enter to standby mode. (Code meter signal intensity indicator is divided into 10 levels, that is White, Green, Yellow and Red four colors. The White is “White safety signal”, Green is “Green suspicious signal”, yellow is “yellow dangerous signal” and Red is “Red lock signal source”.

2. In normal detection status, adjust the pointer to the white part of the LED screen first, that between the first and second levels. If the signal is strong, the pointer will wave, and the buzzing alarm will also be turned on, sound “BIBI”. If closer to the suspect, the pointer points to the higher level. (Final point to level 10 “Red lock signal source” to lock suspicious target.) In the vibration mode, if closer the danger signal, the vibration frequency will also increase gradually. Finally, lock the suspicious signal source with an uninterrupted vibration.

3. The detection range can be set according to the adjustable Key. If the adjustment level is higher, the detection range is wider. (If the buzzing alarm is not sounded and the pointer is not fluctuate when it is set to the red area, that is, there is no signal in a large area.)

Attention: In the bustling City, the signal sources are cluttered and numerous, needs to adjust the key to check the suspicious signals.

★ Intelligent Detection Mode: Turn on the power and press the Intelligent Detection key, the machine enter to the Intelligent Search Status. The machine will automatically recognizes, classifies and records in every minute. The signal intensity above 8 level is dangerous signal.

If the same source transmits more five times signal, the machine will alarm. (the LED pointer on Level 1, and the The buzzing alarm will continue to indicate the dangerous signal nearby.) This function effectively prevents intermittent down and eavesdropping, camera taking, GPS positioning, etc.

★ Because of the high sensitivity of the product, the mobile base station and TV broadcasting signal can be received everywhere on the City. So when searching for trackers and locators in cars, please drive the car to a place where the signal is weak and turn off the mobile or the device with the function of wireless transmitter and operate again.

★ If an alarm occurs when the equipment is opened without suspicious objects in the room, the possibilities are as follows:

1.Carried communication equipment automatically codes with base station.

2.Suspicious objects are in the next room, or someone is calling in next room.

3.Too close to a wireless router.

(The above problem can be detected and solved by adjusting the sensitivity key.)

★Detection Magnetic field signal

Install of the magnetic probe, turn on the power and press the High-intensity magnetic detection switch. The purple indicator light on, it enter to the standby state of magnetic field signal detection. If the induction probe is close to the magnetic field source, the LED white light on, the Buzz alarm sounded, that the magnetic field or strong magnetic suspicious objects in nearby.

★Detection Camera

Detection the wired or wireless hidden camera, turn on the power, and press Camera Detection Switch, the scan function is turn on now, the laser scanning lamp flicker, the frequency stop in 4 gear, and now can scanning in a fixed range through the special filter. If suspicious red reflective spot is found, the position of the camera can be determined by adjusting the frequency of the laser from fast to slow.

(4-gear flicker frequency is the fastest, and scanning frequency can be set according to individual needs)

Brief description for Detection Strong Magnetic Adsorption Equipment of Cars:

★Magnetically Adsorbent positioners and eavesdroppers are mostly used in cars, adsorption sites are mostly hidden under the car or in the cars. because of the isolation from the car body space when detect, therefore, direct detection outside car body is not recommended. It is recommended that close detection be carried out in the cars, under the cars or open the front and back cover. This makes it easy to find locating or eavesdropping devices.

Scope of application:

1.Detection whether wireless eavesdroppers or trackers is installed in Cars, Offices and Business negotiation places.

2.Detection whether the mobile phone be eavesdropped or abnormal. (The performance is as: Transmit signal outward while standby).

3.Detection of base station radiation around working environment or residence district.

4.Use for Detection Hotel bathroom, dressing room, entertainment place, school supervision and military facilities, etc.

5.Detection the radio waves coinciding with movements on mahjong table.

6.Use for mortgage car, used car, pawn shops, guarantee company, microfinance company, information finance company, etc.

Technical Indicators:

★Frequency Range: 1MHZ-8000MHZ

★Detection dynamic range:>73DB

★Detection sensitivity: ≤0.03mv (Main frequency band)

★Detection Scope: 2.4G: 10 Square meters (Standard 10mw)  
1.2G: 15 Square meters (Standard 10mw)

Mobile frequency band 2G.3G.4G Radio Signal: 15 Square meters

★Level 10 Digital Tube, Buzzer and Vibrator instructions

★Power Supply: 内置 1200mA Li-battery, full charge time 3hours.

★Working Current: 80-150mA

★Continuous working hours: 8-10hours

★Material: ABS

★Weight: 167g

★Product dimension: 138mm\*60mm\*28mm

Product Packaging Content:

1.Detector x 1pc

3. Magnetic probe x 1pc

2.Antenna x 1pc

4. User manual x 1

Open the box and check the above four kinds of accessories.

Product color refers to physical object

取扱説明書

製品紹介:

軍のビルドの品質を使用して検出器のK68全く新しい世代は、ストップウォッチスタイルのLED表示を追加した製品のアップグレードインテリジェントな輸出モードを使用する。インテリジェントな効率性で便利で新しい音を開いた後、音は、チップのより正確なソースすることが隠れてあなたの個人的なプライバシーを侵害するすべてのものを作る方法は、どこにも隠れていません。米軍の技術で使われる機器は、リスニング機器、車両監視、携帯電話のソフトウェアのアンダーカバー、ワイヤレスピンホールカメラ、監視カメラ、カジノ詐欺、不正行為の機器や他の製品のさまざまな独創的な研究と市場の発展で、セキュリティ機器カテゴリーの開発を指示しました。この製品はこの分野の軍事/警察の検出機能を完全に満たしています。同時に、電気放射源の検出の大きさと電磁放射線の音からあなたの家族を保護することができます。この製品は、周波数探索を広げ、かつ効果的にどこでも命を助けることができ、市場に異なる製品で、デジタル受信モードを使用する最初のものです信号の乱れが製品に干渉します。

K68は、特別な取扱いCDMA信号のため、特に、CDMAは、(符号分割多元接続)の送信電力と呼ばれるプロトコル米軍発明で、ホッピング無線電話周波数が小さくされ、携帯無線信号磁界検出装置の新しい世代です。従来の電波検出器はCDMA信号を検出することができます、市場のトラッキング・ローケータは主にCDMAカードとWCDMAカードを使用するため、K68が最適です。

①

②

③



LEDメイン画面

④

⑤

⑥

⑦



LEDメイン画面

⑧

⑨

⑩

⑪



LEDメイン画面

1

2

3

まず、パネルと機能:図に示すように、デバイスはハンドヘルドになります。

①左上がアンテナインターフェースです。デバイスを使用する場合は、アンテナを取り付けてください。

②中央は磁気プローブインターフェイスであり、磁気プローブは主に磁気ローケータや磁吸器などの磁気ローケータを検出するために使用されます。

③音量および無線検出スイッチ(感度調整のレベルに右回りに回転)

④赤外線レーザー技術による隠れた無線または無線カメラ装置をスキャンするための特殊なデジタルレンズ付きウィンドウマジックスタイル

⑤LEDディスプレイ(コードタイプの信号強度インジケータ、パワーディスプレイ)

⑥振動、リングモードの切り替えボタン、LEDディスプレイの左側で操作できます

⑦強力な磁気検出スイッチ、LEDディスプレイを使用すると、赤色のライトはスタンバイモードでオンです

⑧カメラ検出スイッチ4連調整、LEDディスプレイの右側

⑨インテリジェント検出モード

⑩USB充電ポート

⑪充電インジケータ(バッテリーが完全に充電されると自動的に消灯)

使用方法:

★つまみを時計方向に最大に回すと,“哔哔”の長音が鳴り、検出モードになります。

LEDのメイン画面が点灯し、通常の動作を示します

★RF無線信号検出

第一段階は、スタンバイ・モード動作(ストップウォッチ式)

①RSSIに電力及び信号強度インジケータノブがBIBIに分割されているに入り、一定の範囲を表す、白、緑、黄、赤の色でした自の安全信号”蜂の騒がしい信号””黄色危険信号”と最終的な赤のロック信号源)

②通常のポインタが最初の強い信号環境がある場合、すなわち、ポインタが前後に動くする白い部分への2つの間のLEDディスプレイに調節検出され,「ビープ」警報ブザーは、間かれますより高いステージから近い疑わしいオブジェクト・ポインタ(10騒がしい赤色の領域の終点はロックされている)を徐々に警告途切れのない最終ロック騒がしい信号源を振動させる、振動モードからの危険信号を増加させるであろう近い振動数

③感度を調整する検出範囲設定ノブを、ステージのより高い、より広範な調整範囲は(まだ、変動ポインタなしレッドゾーンとして無信号状態の、すなわち広範囲に動作するように調整しないビープ)

特別な注意:メトロポリタン環境では、信号源が乱雑であり、感度ノブを徐々に調整する必要があります必要があります不審な信号のトラフィックシェーディング

★スタート検出モード:電源がオンになっている、スタート検出スイッチが押されると、ディスプレイはインテリジェントな検出状態に入り、毎分は、デバイスが自動的に満期、分割、および上記の危険8の信号強度を記録します。信号源の送信信号が5周に達しているように、デバイスが自動的に警報します。(危険信号が近くに存在促す連続ビープ音の形で、ポインタステージ1のLED)この関数は、効果的な検出され、関心体監視検出スキャン・ジョイント、GPS測定などの製品。

★携帯電話基地局や他の放送テレビジョン信号を受信することができ市周辺の道路上の製品の高感度に、保持器は、信号源を車を設定するには、検索とトラックは、車の中では比較的弱いことをお勧めして携帯電話をオフにしている原因ワイヤレス送信元機能を待つデバイスが動作するのを待ちます。

★疑わしい物体がない部屋で装置を開くときにアラーム動作がある場合は、いくつかの可能性がありす

①本体の通信機器のタイミングと基地局のコード

②のドアに疑わしい物体が2つあるか、隣のドアに誰かが話している

③がワイヤレスローケータに近すぎる(上記の状況は、感度ノブを調整することによっても検出できます)

★磁場信号検出

磁気プローブを取り付け、電源を入れ、強い磁気検出スイッチを押すと、磁性プローブの上部に紫色のインジケータが表示されます光がオンになった後、磁界信号検出機状態になり、磁場誘導プローブは磁場源に近接しているため、プローブターミナルLEDの白色LEDが点灯し、ブザーアラームが働き、磁気プローブの近くに磁界または磁界があることを示す強い磁気不審物が存在する

★カメラ検出

隠された有線または無線のスタンバイカメラデバイスを探索し、電源を入れ、カメラを押して検出しますオフにする、この時点でスキャン機能がオンになり、背面のレーザースキャン光が点滅し、4番目のギアで周波数が停止します。不審な赤い反射スポットが見つかった場合は、特別なフィルタを通してウィンドウの固定範囲でスキャンします隠された無線カメラ装置の位置は、レーザーフリップ周波数を速くから遅く調整することによって徐々に決定することができます。(4連ギアの点滅周波数が最も速く、走査周波数設定は個々のニーズに応じてより快適になる)

自動車の強力な磁気吸着装置の検出の簡単な説明:

★磁気ローケータと磁吸器は主に自動車で使用され、吸着位置の大部分は車の底に隠されています。隠された領域は車体の表面から空間的に隔離されているため、車体の外で直接検出して構築することは推奨されません。車内、車の底面、または車両のフロントカバーとリアカバーを開き、グリッド近距離探索を行います。強力な磁気吸着装置を見つけることは容易である。

適用範囲:

1.ワイヤレスバグまたはトラッカーが自動車またはオフィスまたはビジネス交渉場所に設置されているかどうか

2.携帯電話が盗難されているか異常であるか(スタンバイ時に理由なく外部に放射される)

3.作業環境、家の周りに基地局放射があるかどうか

4.ホテルのトイレ、ホテル、入浴室、更衣室、離し物会場、学校の呼び身、軍事施設などを点検する

5.アクションと一致して麻薬テーブル上の電波

6.住宅ローン、中古車、質屋、保証会社、マイクロファイナンス会社、情報金融その他

テクニカル指標:

★周波数範囲:1MHZ-8000MHZ

★検出ダイナミックレンジ:>73DB

★検出感度: ≤0.03mv(主周波数帯)

★検出範囲: 2.4G: 10平方メートル(標準10mw)  
1.2G: 15平方メートル(標準10mw)  
携帯電話のバンド2G.3G.4G信号: 15平方メートル

★10レベルのデジタルチューブ、ブザー、バイブレーション

★電源: 内蔵1200mA のポリマーリチウム電池、フル充電時間3時間

★現在の作業: 80-150ミリアンペア 連続作業時間: 8-10時間

★素材: ABS樹脂 重量: 167g

★巻数: 138mm\*60mm\*28mm

製品パッケージ内容:

1、本体1

3、磁性プローブ1

2、アンテナ1

4、マニュアル

上記の4つは、開梱を確認してください。製品の特定の色パラメータは、実際の製品の対象となります。

产品保修卡

Warranty Card

凭此卡保修 请注意保留

With this card warranty, please keep in mind

产品型号:

Product Number:

产品系列:

Product Series:

购买地点:

Where To Buy:

购买日期:

Date Of Purchase:

联系电话:

Contact Number:

电子邮箱:

E-mail:

通讯地址:

Mailing Address:

邮 编:

Postal Code:

合格证 Certificate

型号:

Model:

检验员:

Inspectors:

出厂日期:

Date Of Manufacture:

本产品经检验符合规定的质量标准,准予出厂。

This product has been tested and found to meet the required quality standards and is allowed to leave the factory.

保修条例

1.本产品自购买之日(凭出货单上注明的日期)起即可享受一年内免费保修及维护,若您在正常使用中出现故障,请与本公司业务联系,保修时应出示此单。

2.对于下列原因导致的机器故障不属于免费保修范围:

A.人为原因(有可见的物理性伤害等)造成的部件损坏。

B.由于客户运输的原因引起的部件损坏及故障。

C.不可抗力力:如地震、雷电、火灾等自然灾害,造成意外事故(被盗、丢失)等不可抗力引起的设备不能正常工作。

D.因使用第三方软件导致产品不能正常工作。

E.因不良的电源环境或本机不能承受的。

F.异物进入设备所引起的故障损坏。

G.自行拆卸、修理造成的产品故障。

1. This product can enjoy free warranty for one year from the date of purchase (with the date indicated on the delivery note) maintenance.

If you have a problem during normal use, please contact the company's business, this form should be presented during the warranty.

2. Machine failures caused by the following reasons are not covered by the free warranty:

A. Damage caused by human causes (visible physical damage, etc.).

B. Component damage and malfunction caused by customer transportation.

C. Force majeure: such as earthquakes, lightning, fires and other natural disasters, causing accidents (stolen, equipment that is caused by force majeure such as loss) does not work properly.

D. The product is not working properly due to the use of third-party software.

E. Due to poor power supply environment or the machine can not bear.

F. Damage caused by foreign matter entering the equipment.

G. Product failure caused by self-disassembly and repair.

6

8

9

10

11

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.